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Cajsa Winge, Gunnar Hagman, Kerstin Lindberg Göransson och Bengt Johansson diskuterar trakasserier i bygg- och fastighetsbranschen i spåren av #MeToo och #sistaspikenikistan på seminariet Fastighetskvinnan den 5 september.Image not found or type unknown
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Cajsa Winge, Gunnar Hagman, Kerstin Lindberg Göransson och Bengt Johansson diskuterar trakasserier i bygg- och
fastighetsbranschen i spåren av #MeToo och #sistaspikenikistan på seminariet Fastighetskvinnan den 5 september.
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Fastighetskvinnan I höstas var arkitekten Cajsa Winge med och tog initiativet till #sistaspikenikistan, byggbranschens #MeToo-
kampanj, och mycket smuts och många sanningar kom upp till ytan. Den 5 september medverkar Cajsa Winge tillsammans med flera
av branschens tyngsta aktörer i ett panelsamtal om branschen efter #MeToo-hösten. Hur tar branschen lärdom och hur går vi vidare?

Seminariet Fastighetskvinnan hålls på Grand Hotel i Stockholm den 5 september.<br /> <br /> Förutom klassiska business-punkter behandlar seminariet
också mångfaldsfrågor i det svenska näringslivet, med fokus på fastighetsbranschen. Unikt för seminariet är att de allra flesta av talarna är kvinnor – manliga
talare medverkar endast i punkterna som handlar om jämställdhet och mångfald.<br /> <br /> I panelen om bygg- och fastighetsbranshen efter #MeToo och
#sistaspikenikistan medverkar:<br /> <br /> # Cajsa Winge, som tillsammans med bland andra snickaren Emelie Renlund, tog initiativet till
#sistaspikenikistan.<br /> # Gunnar Hagman, vd för Skanska Sverige.<br /> # Kerstin Lindberg Göransson, vd för Akademiska Hus.<br /> # Bengt
Johansson, vd för Forsen.<br /> <br /> Ambitionen är Fastighetskvinnan ska vara det mest inspirerande fastighetsseminariet i Sverige, där framgångsrika
förebilder lyfts fram i rätt sammanhang, vilket i förlängningen leder till en bredare och mer jämställd fastighetsbransch - ett affärsseminarium som gör
skillnad! Men Fastighetskvinnan är inte ett event som bara riktar sig till kvinnor. Det riktar sig till alla som vill nätverka, bli inspirerade och uppdaterade om
trenderna på fastighetsmarknaden.<br /> <br /> Bland de övriga talarna märks bland andra börs-vd:arna Annica Ånäs, Atrium Ljungberg, Anette Frumerie,
Besqab, Eva Landén, Corem, Ulrika Hallengren, Wihlborgs och Ylva Sarby Westman (vice vd), Kungsleden.<br /> <br /> <a
href="http://www.fastighetssverige.se/fastighetskvinnan/anmalan">Du anmäler dig till seminariet här. Du kan nu utnyttja vårt BOKA TIDIGT-erbjudande:
Anmäl fyra personer, betala bara för tre!</a>
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